
Styrelseprotokoll 2012-04-22 

 

Närvarande: Jan Isberg, Jonny Eriksson, Susanne Andersson, Malin Bjälesjö, Carin Carsten, Louise Myrén 
och Cecilia Myrén. 

 

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

Banan till hopptävlingen söndagen den 29 april byggs på fredagen den 27 april kl. 15.00. I övrigt är 
detaljerna klara, efter vad vi känner till. 

 

Ekonomin är i dagsläget under kontroll. 

 

Fas 3 placeringen har fungerat bra så här långt.  
 

Arbetet med att skapa en arbetsgrupp fortgår. 

 

Ansvarig i Grevestallet, Sofia Johansson kommer att få en stallhyra om året i kompensation för det 
arbete som hon lägger ner. 
 

De nya kontrakten kommer att börja gälla från 1 maj. Sofia Johansson och Maria Olofsson ser till att 
berörda uppstallade får sina kontrakt. 
 

Ungdomssektionen ska ansvara för ponnyridning på familjedagen i parken den 7 juli. Hästarna är troligen 
på sommarbete då, så två hästar måste bokas och tas hem för detta. 

 

Städdagen är gemomförd. Det var inte många som deltog. Tack ni 5 som var här. 
 

Brandsläckare har setts över och fixats till. Infravärmarna ska skruvas fast under veckan. Likaså ska 
brandvarnare sättas upp. Jan ser till att detta blir gjort. 
 

Vi har nu fått information om att det inte är aktuellt att byta nycklar till sadelkammrarna. 
 

Susanne har haft 2 personalmöte med personalen.  

 

Carin och Malin ska titta på ett ”poängsystem” som vi skulle kunna använda för att ”locka” hit flera 
ungdomar. Tanken är att man ska kunna tjäna poäng på att hjälpa till. Dessa poäng ska sedan kunna 
bytas till, t.ex. ridlektioner.  

 

Styrelsen beslutar idag att vi ska bli delaktiga på Facebook. Carin Carsten är ansvarig för detta.  
 

Vill du vara i fred i ridhuset eller på ridbanan får man boka detta hos Maria eller Hanna. Det kostar 100 
kr per timma. 
 

Carin kommer att titta på veckoslutsridning. Program och olika alternativ. 
 

Styrelsen vill återigen påminna om att hindren på stora uteridbanan ska plockas ihop och ställas i mitten 
av banan när man inte rider. Hindren får inte stå uppställda framme på banan. 
 

Malin har hört sig för angående en försäljningsplats på festivalen. Men det verkar vara både dyrt och 
svårt att få en plats. Styrelsen beslutar därför att vi inte ska sälja någonting inne på festivalområdet i år. 

 

Styrelsen utser Malin till sponsor- och pressansvarig. 
 

Arbetet med ny ”handlingsplan vid olycka” har påbörjats av Jan tillsammans med räddningstjänsten. 
 

Ny hemsida har tagits fram. 

 

Rättelse Faktureringen i höst: Betalningsvillkor 30 dagar och därefter kommer en påminnelse. Om den 
inte har betalats inom 10 dagar kommer fakturan att skickas till inkasso. 

 

Nästa möte blir söndagen den 13 maj kl. 16.00. 

 

Ordföranden tackar för idag och avslutar mötet. 


